
Feitelijke vragen

Fractie VVD Voerendaal

Ter voorbereiding op de behandeling van het raadsvoorstel Vaststellen RESZL 1.0 in de raadsvergadering

van 10 juni 2021 heeft mijn fractie de volgende drie feitelijke vragen.

1. Wat als er 1 initiatiefnemer 1 dag ná vaststelling RESZL 1.0 komt met een “goed” plan, 
inclusief een communicatieplan (van 1 a4) voor 2 hectare zonneweide?

2. Wat als er 10 initiatiefnemer 1 dag ná vaststelling RESZL 1.0 komt met een “goed” plan, 
inclusief een communicatieplan (van 1 a4) voor 100 hectare zonneweides?

3. Wat is nu de verplichting die het amendement van DV, CDA en PvdA oplegt? “Je moet 20 
hectare bouwen in het Heuvelland

Ad 1.  Op 11 maart jongstleden heeft de raad het RAK en de Nadere Uitwerking Voerendaal vastgesteld. 
Hierin zijn regels opgenomen waar aan initiatieven voor zonneweides moeten voldoen. Hier in is 
bepaald dat er tot 2026 maximaal 20 hectare zonneweides ontwikkeld mag worden en  in de periode 
2026 -2030 eventueel nog eens 10 hectare. Tevens is bepaald dat de initiatieven op chronologische 
volgorde moeten worden afgehandeld. Op basis daarvan is er met drie initiatiefnemers met een 
gezamenlijk oppervlak van circa 20 hectare het gesprek aangegaan. De initiatiefnemer uit de vraag 
zal dus moeten wachten tot hij aan de beurt is. Hij kan alleen eerder aan de beurt komen indien één 
(of meerdere) van de initiatieven bijvoorbeeld onvoldoende draagvlak krijgt of geen instemming van 
de raad vanwege het niet voldoen aan de voorwaarden.

Ad 2 Hiervoor geldt hetzelfde als hetgeen onder 1 is geantwoord. 

Ad 3 Met de vaststelling van het RAK en Nadere Uitwerking Voerendaal heeft de raad invulling gegeven 
aan de klimaatambitie zoals die in de raadsbesluiten met betrekking tot PALET is vastgelegd. De 20 
hectare is een maximum voor de te ontwikkelen zonneweides voor de periode tot 2026. Elk initiatief 
moet voldoen aan de regels die de raad op dit punt heeft gesteld. Mocht geen enkel initiatief aan de 
regels kunnen voldoen dan kan Voerendaal in de situatie komen dat er op deze wijze geen invulling 
aan de klimaatambities van Voerendaal wordt voldaan.


